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 Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K   št. 6/23 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 7. 6. 2023 s pričetkom ob 14:40,  
ki je potekala delno preko portala Zoom in v sejni sobi P2 na Reaktorju. 

 
Prisotni: A. Fekonja, M. Gams, M. Koželj, J. Pungerčar, M. Štraus P. in B. Ženko. 
Odsotnost so opravičili: R. Bevc, B. Črnič, A. Gorišek in I. Zajc. 
Vabljen: Mitja Lasič.  
 
1. Potrditev točk dnevnega reda, pregled zapisnika in izvrševanja sklepov prejšnje seje  
 
Potrdili in smo točke dnevnega reda, pregledali zapisnik ter sklepe predhodne seje. Sklepi zadnje seje so 
realizirani. Zapisnik bo v objavljen na naši spletni strani.  
 
2. Pregled rezultatov glasovanja po letni skupščini SVIZ/IJS 
 
Zaradi pritožb članov sindikata, da bi želeli nadaljevati s plavanjem v Atlantisu, smo se odločili ponovno 
pregledati rezultate glasovanja in na sejo povabili M. Lasiča, ki je podal željo, da bi »plavalci« nadaljevali z 
prenosno mesečno karto za bazene v Atlantisu do konca leta 2023, če je to izvedljivo. Po planu se bo vsota, 
namenjena za mesečno permanentno karto »bazeni Atlantis«, v letošnjem letu iztekla v mesecu juniju. Z naše 
strani smo pojasnili, da so rezultati glasovanja letne skupščine 2023 potekali po planu in da so možnosti, da bi 
rezultate glasovanja ovrgli, majhne. Odločitev našega najvišjega organa, skupščine SVIZ/IJS, in voljo članov je 
namreč potrebno spoštovati. Ponovno smo pregledali rezultate po glasovnicah, prispelih do vključno 11. 5. 
2023: 
 
a)  Člani so večinsko potrdili, da so seznanjeni z zaključnim računom SVIZ/IJS za leto 2022. 
b) Člani so večinsko potrdili predlog porabe finančnega načrta A za leto 2023, predlaganim na skupščini 
 SVIZ/IJS, dne 17. aprila 2023. Skupno je glasovalo 157 članov (100 %), tj. več kot polovico vseh, od tega 
 je bilo:  
 
  za plan A  52 glasov ali 33,12 % 
  za plan B  42 glasov ali 26,75 % 
  za plan C  22 glasov ali 14,01 % 
  za plan D  41glasov ali 26,12 %  
 
Iz tega sledi, da v postavki Atlantis (plana A) obiskovalcem savne letos namenimo 2.220 Eur, plavalcem 2.280 
Eur, skupaj 4.500 Eur. Zaradi nesklepčnosti na seji IO SVIZ/IJS in da bi članom le ustregli, pa smo se po krajši 
razpravi dogovorili (Sklep 1), da bomo člane IO SVIZ/IJS ponovno povprašali, da z glasovanjem odločijo, ali bi 
podprli kakšno od možnih rešitev, kakor sledi:  
 

(1) Strinjam se, da v naslednjih 6 mesecih (julij–december) za bazene Atlantis namenimo Nerazporejena 
  sredstva ali del sredstev iz Ostalih športno-rekreativnih dejavnosti:  
   V višini 1 permanentne dnevne vstopnice, tj. 6 x 190 Eur = 1.140 Eur, in omejimo vstop na največ 6 na 

posameznega člana v teh 6 mesecih. 
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(2) Za subvencioniran nakup dnevnih vstopnic v enaki višini (1.140 Eur), npr.: 
 
  A. Kupimo 300 kart (pon.-pet.) po ceni 17 Eur, kar skupaj znese 5.100 Eur, od česar odštejemo 20-

odstotni popust in našo subvencijo 1.140 Eur, kar bi pomenilo, da bi dobil član eno karto po 9,80 Eur. 
 
 B. Kupimo 300 kart (sob.-ned.) po ceni 19 Eur, kar skupaj znese 5.700 Eur, od česar odštejemo  20-

odstotni popust in našo subvencijo 1.140 Eur, kar bi pomenilo, da bi dobil član eno karto po 11,40 Eur. 
 
(3) Se ne strinjam z nobenim od teh predlogov. 

  
O končnem rezultatu ankete bomo člane obvestili. Želimo si, da je so finančna sredstva sindikata kar najbolj 
pravično razdeljena (porabljena). 
 
M. Lasič je med drugim podal mnenje, da sindikat premalo naredi za višje plače, sploh za najnižjo skupino (J), 
da bi morala biti skrb za višje plače prioriteta sindikata, da je SVIZ/IJS premalo aktiven, oziroma se preveč 
podrejamo SVIZ-u Slovenija in da tudi premalo skrbimo za povečanje članstva. Njegovo mnenje smo ovrgli in 
mu razložili, da se aktivno udeležujemo vseh sej na vseh nivojih SVIZ-a, tako na Območnem odboru Lj. in okolice 
kot SVIZ-u Slovenije zelo aktivno sodelujemo na vseh sestankih sindikalne konference SVIZ VŠZ, se 
pogovarjamo s KOsRIS-om, posredujemo konkretne predloge in mnenja, in aktivno sodelujemo pri prenovi 
plačnega sistema, kjer se intenzivno zavzemamo tako za plačno skupino J kot H oz. njih višje plače.  
 
Ker na nivoju države (MJU) poteka prenova plačnega sistema, je sindikat SVIZ Slovenije v pogajalsko skupino 
delegiral tudi našega člana kot predstavnika sindikata SVIZ-a Slovenije, J. Pungerčarja, ki zastopa tako obe 
plačni skupini v Kolektivni pogodbi za raziskovalno dejavnost, J in H. Kako potekajo pogajanja, je tudi javno, 
dnevno objavljeno v vseh najpomembnejših občilih, nekatera stališča sindikatov, vključno s SVIZ-om, pa 
ostajajo zaradi nedorečenosti za zaprtimi vrati (dokler se predlogi ne izpogajajo). Sindikat vsekakor aktivno 
sodeluje s konkretnimi predlogi za izboljšanje plač in delovnih pogojev, pogajanja pa so trd oreh, saj nasprotna 
stran največkrat navaja argumente zavračanje sindikalnih predlogov. 
 
M. Lasič še misli, da sindikat premalo stori, da bi bil privlačen za povečanje članstva in da premalo naredimo, 
da bi se ljudje včlanili v sindikat, kar pa tudi ni res, saj menimo, da zaposlene ne moreš prisiliti, da se včlanijo.  
 
 
3. Tekoče zadeve (pogajanja z vlado, srečanje z direktorjem) 
 
a) Po sklepu št. 1 seje z dne 17. maja 2023 se je J. Pungerčar, skupaj z namestnikom SVIZ/IJS A. Goriškom 
in sindikalno zaupnico SVIZ/KI M. Klanjšek Gunde, sestal z vodstvom KOsRIS-a, da so usklajevali predloge 
delovne skupine MVZI, o čemer smo že govorili tudi na prejšnji seji, saj želimo ohraniti napredovanja v sedanji 
obliki, tako vertikalno kot horizontalno. 
 
b) Pogajanja z vlado se nadaljujejo, vendar vidnejših rezultatov in uspehov skupnega dogovora še ni. Kot 
je dejala ministrica S. Ajanović Hojnik: “dokler ni izpogajano vse, ni izpogajano nič”. Ker si vlada želi hitreje 
doseči plačno prenovo, se bodo s sindikati sestajali od 24. tedna tega leta dalje ob ponedeljkih in sredah, torej 
2-krat tedensko in zbliževali skupna stališča.  
 
Vladna stran je napovedala, da bodo posegli v dolžino dopustov, in sicer bi vsak javni uslužbenec imel največ 
30 dni plačanega dopusta, s čemer se sindikati ne strinjajo. 
 
Sindikati so želeli, da bi bil regres za nižje uvrščene uslužbence višji, vendar vlada ni popustila, tako da bo 
vrednost regresa v letošnjem letu za vse uslužbence javnega sektorja znašala 1.203,66 EUR. Regres mora biti 
izplačan do konca meseca junija 2023. 
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Kljub vsemu je J. Pungerčar poročal, da si SVIZ in visokošolski sindikat (VSS) stojita na različnih bregovih, a 
stavko VSS, napovedano za 9. 6. 2023 podpiramo in jim želimo, da jim vladna stran prisluhne in skuša z njimi 
najti dogovor. 
 
c)  15. in 16. maja 2023 je potekal izobraževalni seminar za sindikalne zaupnice in zaupnike visokega 
šolstva in znanosti, ki so se ga naši sindikalni zaupniki udeležili. Na seminarju smo izvedeli vse najpomembnejše 
informacije, ki se tičejo VŠZ, predvsem pa, kako trenutno potekajo krovna pogajanja sindikatov z vlado. Na 
povabilo SVIZ-a so se seminarja udeležili tudi resorni minister (MVZI) dr. I. Papič (predstavil je delovanje novega 
ministrstva), gospa Martina Vuk, strokovna sodelavka za pravne zadeve v Konfederaciji sindikatov javnega 
sektorja (KSJS), gospa Majda Gominšek, svetovalka in predavateljica za področje davčne zakonodaje in 
računovodstva iz Svetovalne hiše Gominšek, in predstavnica Modre zavarovalnice gospa Slađana Stevanović. 
 
č) A. Gorišek in M. Štraus sta se pred nekaj dnevi sestala na krajšem sestanku pri direktorju.  
 
-  Naše vodstvo je zelo zainteresirano, da se dvignejo plače na IJS in je potrebno na vseh nivojih opozarjati 
na probleme nizkih plač.  
-  Direktorju smo razložili, da se s predlogom KOsRIS-a člani SVIZ Slovenije ne strinjamo in nas čudi, da so 
direktorji JRZ-jev podprli vladni predlog, ki za raziskovalce ni najbolj ugoden. Menimo, da pri tem predlogu niso 
bili dovolj pazljivi.  
- Direktor je povedal, da se zavzemajo za višje plače vseh zaposlenih, saj je s trenutno veljavno plačno 
lestvico težko privabiti dobre kadre. Nezadovoljno je tudi dobro tehnično in ostalo podporno osebje, kadre, ki 
odhajajo z IJS, je težko nadomestiti z novimi.  
- Ponovno smo izpostavili, da bi naši zaposleni želeli imeti na priobalnem pasu počitniške kapacitete, 
čemur direktor ne nasprotuje, kakšne so možnosti, pa se bo še pokazalo, saj mora podati predlog naprej na 
ustrezne organe instituta in je predlagal, da napišemo prošnjo za nakup počitniških kapacitet. 
-  Direktor nam je predlagal, da napišemo predlog za nabavo kolesa ali skiroja za prevoz med Jamovo in 
Tržaško, kot zeleno mobilnost, sploh sedaj v poletnem času za primer izrednih sestankov in hitre ureditve 
poslovnih delovnih zadev. 
- Direktorju smo še predlagali, da bi podaljšali nadstrešek ob igrišču na Rektorju. 
  
d) Na vpogled in za podajo mnenja smo s strani pravne službe IJS, 30. maja 2023, prejeli ”Pravilnik o 
zaščiti prijaviteljev na institutu Jožef Stefan“. Pravilnik smo pregledali in podli mnenje v zakonitem roku, 
skladno s 1. odstavkom 10. člena ZDR-1. 
 
4. Piknik in izlet 
 
a) Piknik: Zaradi slabega vremena bo piknik, ki smo ga nameravali izvesti 8. junija 2023, preložen za teden 
dni, to je na 15. junij 2023. Dogodek bo na lokaciji, kot je bilo predvideno (piknik prostor na Reaktorju – Brinje), 
kuharski mojster je že potrdil sodelovanje, gasilci s Pšate in Črnuč pa nam bodo postavili šotor za primer slabega 
vremena.  
 
Trenutno je prijavljenih 82 oseb, člane bomo ponovno pozvali, da se piknika udeležijo in nam svojo namero o 
prisotnosti sporočijo, da ne bomo v težavah s predvideno količino hrane in pijače. 
 
b) Izlet: Na razpisana (dva) večdnevna izleta v Rim, Italijo, se ni prijavilo zadostno število interesentov, zato 
smo morali izlet odpovedati. V agenciji so predlagali, da enak izlet razpišemo v mesecu septembru, saj je čas 
za obisk Rima takrat po njihovih izkušnjah najprimernejši. Odločili smo se, da izlet v Rim razpišemo konec 
avgusta ali začetku septembra, upamo pa, da se cena izleta ne bo spremenila. V kolikor pa bodo člani izkazali 
željo po kakšni drugi destinaciji, se jim bomo prilagodili.  
 



  
 

4 
 

OO SVIZ Ljubljane in okolice je poslal vabilo, da se člani udeležijo izleta v Verono z ogledom večerne predstave 
opera “La Traviata” v soboto 26. avgusta 2023, tako kot že vrsto let doslej. Prijave na ogled bomo zbirali do 
vključno 20. junija 2023.  
 
Sklep 2: Naš sindikat bo tistim, ki se bodo udeležili izleta z ogledom opere v Veroni, prispeval 30 EUR na 
posameznega člana. 
 
5. Razno 
 
Točke nismo posebej obravnavali, prisotni pa ugotavljajo, da se okoli porabe finančnih sredstev za koriščenje 
Atlantisa na sejah časovno preveč ukvarjamo. 
 
Seja je bila končana ob 16.15. 
 
Sejo je vodil: J. Pungerčar.     Zapisnik pripravila: M. Štraus P. 
         Zapisnik pregledala: J. Pungerčar  
 
Ljubljana, 28. 6. 2023 
 
Poslano:  - članom IO SVIZ/IJS 
   - članom NO SVIZ/IJS  
  - vodstvu IJS  
 


